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– Finnes det grenser for hva folk vil gjøre for å komme på TV?

– Den grensen er i hvert fall langt fra nådd ennå. Hvert nye programkonsept i denne sjangeren

tester ut nye grenser, sier Fanny Duckert, professor i psykologi ved Universitetet i Oslo.

Duckert mener at mange som deltar i slike programmer, har liten erfaring med å bli o"entlig

eksponert og undervurderer e"ekten av å bli «hengt ut» o"entlig.

– Men akkurat «Wipeout» tror jeg ikke er så farlig. Folk taper ikke ansikt gjennom å være med på

disse stuntene.

Programmet er humørfylt og rett på sak. Folks identitet som menneske står ikke på spill, mener

Duckert.
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